
 

 

Datum: 22. 11. 2023 

Št. dok.: 378/2023 

 

 

ZAPISNIK 

13. redne seje Izvršnega odbora Gimnastične zveze Slovenije, 

ki je bila v sredo, 15. novembra 2023, ob 13. uri 

v poslovnih prostorih BTC (Ameriška ulica 2, 1000 Ljubljana) 

 

 

Prisotni: mag. Damjan Kralj, Aljaž Pegan, dr. Edvard Kolar, mag. Jerneja Fišer Kurnik, Luka Bojanc, 

Sašo Bertoncelj, Sebastijan Piletič, Urša Jakin, mag. Klemen Bedenik 

 

Odsotni: Alenka Šenk Erpič, Luka Steiner, Tanja Ploj 

 

Drugi prisotni: Špela Hus, Tinka Leskovec, Mitija Samardžija Pavletič 

 

Na seji Izvršnega odbora Gimnastične zveze Slovenije je bilo prisotnih devet (9) članov, od skupaj 

dvanajstih (12) članov Izvršnega odbora, seja je bila sklepčna. 

 

 

Ad 1 Pregled in potrditev predlaganega dnevnega reda 13. redne seje Izvršnega odbora 

Gimnastične zveze Slovenije 

 

Mag. D. Kralj je uvodoma pozdravil prisotne. 

 

1. pregled in potrditev predlaganega dnevnega reda 13. redne seje Izvršnega odbora 

Gimnastične zveze Slovenije, 

2. pregled in potrditev zapisnika 11. redne in 12. dopisne seje Izvršnega odbora Gimnastične 

zveze Slovenije, 

3. pregled realizacije sklepov Izvršnega odbora Gimnastične zveze Slovenije, 

4. verifikacija sklepov 11. dopisne in 12. ter 13. redne seje Strokovnega sveta GZS, 

5. projekt Nacionalne panožne športne šole, 

6. avgustovske ujme, 

7. kadrovsko področje, 

8. sprejem Pravilnika Gimnastične zveze Slovenije o varovanju dostojanstva delavca pri delu, 

9. revalorizacija vrednosti točke po Pravilniku o organizaciji in sistemizaciji delovnih mest na 

Gimnastični zvezi Slovenije, 

10. obravnava Revidiranega letnega poročila Gimnastične zveze Slovenije za leto 2022, 

11. informacija o izvedeni reviziji poslovanja Gimnastične zveze Slovenije za poslovno leto 

2022, 

12. obravnava Letnega delovnega in finančnega načrta Gimnastične zveze Slovenije za leto 

2023, 

13. pogoji in cenik najema orodja za športno gimnastiko, 

14. poročilo o poslovanju Gimnastične zveze Slovenije za obdobje 1-6 2023, 

15. izhodišča Letnega finančnega načrta Gimnastične zveze Slovenije za leto 2024, 

16. določitev višine članarine za osnovne organizacije GZS za leto 2024, 

17. vrednost točke za opravljanje strokovnega dela na GZS za leto 2024, 

18. višina sofinanciranja FIG tekmovanj, organiziranih s strani društev GZS, 

19. določitev višine registracijskih pristojbin za leto 2024, 



 

20. določitev višine licenčnine za leto 2024, 

21. Bloudkove nagrade, 

22. potrditev datuma in dnevnega reda 2. redne Skupščine Gimnastične zveze Slovenije, 

23. poročilo z 52. seje Skupščine Olimpijskega komiteja Slovenije, 

24. izvolitev delegatov za udeležbo na kongresu UEG, 

25. informacija o spremembi imena članice, 

26. razno. 

 

Člani o predlaganem dnevnem redu niso razpravljali. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 9 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 13/1: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije potrjuje dnevni red 13. redne seje 

Izvršnega odbora Gimnastične zveze Slovenije. 

 

 

Ad 2 Pregled in potrditev zapisnika 11. redne in 12. dopisne seje Izvršnega odbora 

Gimnastične zveze Slovenije 

 

Člani Izvršnega odbora niso razpravljali o točki dnevnega reda. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 9 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 13/2: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije potrjuje zapisnik 11. redne in 12. dopisne 

seje Izvršnega odbora Gimnastične zveze Slovenije. 

 

 

Ad 3 Pregled realizacije sklepov Izvršnega odbora Gimnastične zveze Slovenije 

 

Mag. D. Kralj je besedo predal Š. Hus. Ta je povedala, da so trije dlje časa odprti sklepi niso več 

odprti, zaradi realizacije ali dogovora o umiki sklepa. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 9 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 13/3: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije se seznanja s stanjem sprejetih sklepov 

Izvršnega odbora Gimnastične zveze Slovenije. 

 

 

Ad 4 Verifikacija sklepov 11. dopisne in 12. ter 13. redne seje Strokovnega sveta GZS 

 

Dr. E. Kolar je povedal, da so bile izvedene tri seje, sprejeti sklepi pa so del gradiva. Organ nadaljuje 

z delom. Š. Hus je predala opomnik, da morajo panožni strokovni odbori in Strokovni svet GZS 

sprejeti reprezentance GZS za leto 2024. 

 

Mag. D. Kralj je čestital Ekaterini Vedeneevi za dve bronasti medalji, eno na svetovnem in drugo na 

evropskem prvenstvu v ritmični gimnastiki ter obenem Ekaterini in Luciji Hribar čestital tudi za 

uvrstitev na Olimpijske igre v Parizu. Dodal je še, da je 21. oktobra 2023 bil organiziran sprejem za 

Ekaterino v sklopu Pokala Slovenije v ritmični gimnastiki, za Lucijo pa je bil organiziran manjši 

sprejem ob povratku s Svetovnega prvenstva v športni gimnastiki. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 9 ZA, 0 PROTI 



 

 

Sklep št. 13/4: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije verificira sklepe 11. dopisne in 12. ter 13. 

redne seje Strokovnega sveta GZS. 

 

 

Ad 5 Projekt Nacionalne panožne športne šole 

 

Mag. D. Kralj je besedo predal Š. Hus, ki je člane seznanila z dvema informacijama. Prva je bila, da 

je z julijem 2023 MGTŠ dvignilo višino sofinanciranja v projektu NPŠŠ, kar je pomenilo posledični 

dviga osebnega dohodka zaposlenim športnim delavcem. Sofinanciranje se je z zneska 1.336,75 

EUR dvignilo na 1.571,33 EUR, ob pogoju, da je višina osebnega dohodka zaposlenega najmanj 

1.964,17 EUR bruto (prej 1.670,94 EUR). Ob pristopu v projekt je bilo dogovorjeno, da doplačilo do 

drugega bruto zneska krije matično društvo strokovnega delavca, ki je z omenjenim strokovnim 

delavcem tudi kandidiralo na internem razpisu GZS. Druga podana informacija je bila, da se 

trenutna perspektiva konča 29. 2. 2024, zato bo v kratkem potrebno pripraviti novo strategijo in 

nov prioritetni vrstni red strokovnih delavcev. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 9 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 13/5: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije se je seznanil z informacijo o projektu 

Nacionalnih panožnih športnih šol. 

 

 

Ad 6 Avgustovske ujme 

 

Mag. D. Kralj je besedo predal Š. Hus. Ta je predala informacijo, da smo po prejemu informacije, 

da smo KRG Tjaša Šeme, društvu, ki je utrpelo škodo v avgustovskih ujmah, pomagali pri 

povezovanju in prijavi na FIG Solidarity Fund. Ti so odobrili pomoč v enkratnem znesku v višini 

2.500,00 USD. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 9 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 13/6: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije se je seznanil z informacijo o pomoči pri 

avgustovskih ujmah. 

 

 

Ad 8 Sprejem Pravilnika Gimnastične zveze Slovenije o varovanju dostojanstva delavca 

pri delu 

 

Mag. D. Kralj povedal, je potreben sprejem takšnega akta. K. Bedenik je vprašal, če je GZS zakonsko 

obvezana, da ima takšen akt. Š. Hus je pritrdila. K. Bedenik je vprašal če je smiselno, da je zaupnik 

nekdo od zaposlenih. Š. Hus je pojasnila, da je zaupnik zgolj prvi kontakt, ki naredi prvo presojo 

okoliščin in da mora zaupnik opraviti usposabljanje, s katerim pridobi znanje za primerno ravnanje  

v skladu s Pravilnikom o varovanju dostojanstva delavca pri delu. Zaradi poznavanja internih 

procesov organizacije mora zaupnik biti oseba, zaposlena v družbi. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 9 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 13/8: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije sprejema Pravilnik Gimnastične zveze 

Slovenije o varovanju dostojanstva delavca pri delu. 

 



 

 

Ad 9 Revalorizacija vrednosti točke po Pravilniku o organizaciji in sistemizaciji delovnih 

mest na Gimnastični zvezi Slovenije 

 

Mag. D. Kralj je besedo predal Š. Hus. 16. člen Pravilnika o organizaciji in sistemizaciji delovnih mest 

na Gimnastični zvezi Slovenije z dne 24. 6. 2020 navaja, da je plačni razred oz. količnik je določen 

na podlagi točkovne metode pri čemer 100 točk predstavlja vrednost točk določenih za delovno 

mesto vodje posameznega oddelka. Vrednost točke ob sprejemu pravilnika je 17 EUR bruto in 

predstavlja vrednost za izračun osnovne bruto plače. Vrednost se vsako leto revalorizira glede na 

letno rast življenjskih stroškov. Vrednost točke se do zdaj ni spreminjala. Skladno z navedenim je 

Izvršnemu odboru Gimnastične zveze Slovenije bil predlagan 10-% dvig vrednosti točke, ki bi po 

novem znašala 18,70 EUR. Osebni dohodek se delavcem zviša skladno z izhodišči, navedenimi v 

Pravilniku o organizaciji in sistemizaciji delovnih mest na Gimnastični zvezi Slovenije. Sprememba 

vrednosti točke se upošteva za izplačilo osebnega dohodka za vključno november 2023. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 9 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 13/9: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije potrjuje novo vrednost točke skladno s 

Pravilnikom o organizaciji in sistemizaciji delovnih mest na Gimnastični zvezi Slovenije, ki od 

sprejema sklepa znaša 18,70 EUR. 

 

 

Ad 10 Obravnava Revidiranega letnega poročila Gimnastične zveze Slovenije za leto 2022 

 

Mag. D. Kralj je besedo predal Š. Hus. Ta je povedala, da je smiselno točko obravnavati skupaj z 11. 

točko dnevnega reda. Revidirano letno poročilo Gimnastične zveze Slovenije za leto 2022 je enako 

nerevidirani različici.  

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 9 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 13/10: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije potrjuje Revidirano letno poročilo 

Gimnastične zveze Slovenije za leto 2022. 

 

 

Ad 11 Informacija o izvedeni reviziji poslovanja Gimnastične zveze Slovenije za poslovno 

leto 2022 

 

Mag. D. Kralj je besedo predal Š. Hus. Člane Izvršnega odbora GZS je seznanila z informacijo, da je 

revizija bila uspešno zaključena, revizijsko poročilo pa je brez pridržkov. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 9 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 13/12: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije se je seznanil s poročilom o izvedeni 

reviziji poslovanja Gimnastične zveze Slovenije za poslovno leto 2022. 

 

 

Ad 12 Obravnava Letnega delovnega in finančnega načrta Gimnastične zveze Slovenije za 

leto 2023 

 

Mag. D. Kralj je besedo predal Š. Hus. Člane Izvršnega odbora GZS je seznanila s spremembami od 

zadnje različice dokumenta Letnega delovnega in finančnega načrta Gimnastične zveze Slovenije 



 

za leto 2023. Ta dokument vsebuje končne višine sredstev, pridobljenih na javnih razpisih MGTŠ in 

FŠO.  

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 9 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 13/11: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije potrjuje Letni delovni in finančni načrt 

Gimnastične zveze Slovenije za leto 2023. 

 

 

Ad 14 Poročilo o poslovanju Gimnastične zveze Slovenije za obdobje 1-6 2023 

 

Mag. D. Kralj je besedo predal Š. Hus. Rezultat v obdobju januar – junij 2023 izkazuje presežek 

prihodkov nad odhodki v višini 52.252,00 EUR. Rahlo boljši rezultat od načrtovanega (v višini okoli 

25.000 EUR) ustvarja predčasno izplačani 3. obrok Fundacije za šport, ki bi ga sicer morali prejeti 

šele v septembru. Na poslovanje so izjemno vplivalo zamude pri izplačilih sredstev LPŠ, saj smo 

prvo nakazilo MGTŠ smo prejeli 28. 7. 2023. Takrat smo zaprli zelo velik del odprtih obveznosti, 

med drugim tudi večjega izmed dveh kreditov. Drugi kredit zapremo v kratkem, ko bo OFEM 

Maribor 2023 začel plačevati svoje obveznosti. Vse obveznosti do športnikov za letošnje leto, ki so 

nastale do današnjega dne, so poravnane. Ritmična gimnastika je prejela precej manj sredstev kot 

smo jih načrtovali. Po pregledu smo ugotovili, da je zmanjšanje upravičeno, vendar je bilo vseeno 

nepričakovano. Manko na članskem programu pokrivamo s sredstvi OKS, katerih smo za priprave 

na OI Pariz 2024 prejeli več od načrtovanih. Večji del orodja je že v knjigah, amortizira se po 12,5-

% amortizacijski stopnji; isti odstotek velja za pasivne časovne razmejitve, ki jih imamo oz. bomo 

imeli z naslova nakupa orodja (sofinanciranje Fundacije za šport in Šport Maribor d. o. o.). 

Poslovanje v prvi polovici 2023 je povzela z besedami, da smo z vidika poslovnega rezultata 

zaenkrat v okvirih pričakovanega, je bilo pa likvidnostno izjemno zahtevnih sedem mesecev. 

 

O stanju na dan seje organa je povedala, da pričakujemo nakazilo 4. obroka D1 in D2 v prihajajočih 

dneh. s črpanjem skorajda ni težav, je pa člane Izvršnega odbora GZS seznanila z informacijo, da 

imamo težavo je pri univerzijadi, saj glede na tolmačenje Direktorata za šport ni upravičena tekma 

za črpanje, ker športnik zastopa univerzo in ne države in je zato predlagala previdnost pri 

načrtovanju udeležbe na tekmovanju v prihodnje. Dodala je tudi, da bi bila potrebna revizija delitve 

sredstev med MŠG in ŽŠG, saj so MŠG porabili veliko več sredstev od dodeljenih in bi za to bila 

potrebna uskladitev med obema panožnima strokovnima odboroma. Pravkar je potekel tudi rok 

za prijavo na razpis Fundacije za šport, obenem pa sta na dan seje v celoti poplačana oba kredita. 

 

K. Bedenik je vprašal kakšno je stanje glede kreditov. Š. Hus je pojasnila, da sta oba kredita vrnjena 

v celoti. Vprašal je tudi kakšno je stanje s terjatvami in obveznostmi, ker da so veliko višje na dan 

30. 6. 2023 kot so bile ob koncu poslovnega leta 2022. Š. Hus je pojasnila, da sta povišanji tako 

terjatev kot tudi obveznosti obe povezani z zamudami MGTŠ pri izplačilih. Dodala je še, da velik del 

terjatev predstavlja izdan račun MGTŠ, ki predstavlja črpanje sredstev LPŠ, da pa ta račun do 30. 6. 

2023 še ni bil plačan. Mag. D. Kralj je povedal, da pričakujemo pozitiven zaključek poslovnega leta. 

Š. Hus je še dodala, da s črpanjem javnih sredstev nimamo težav.  

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 9 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 13/14: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije se je seznanil s poročilom o poslovanju 

Gimnastične zveze Slovenije za obdobje 1-6 2023. 

 

 

Ad 15 Izhodišča Letnega finančnega načrta Gimnastične zveze Slovenije za leto 2024 



 

 

Mag. D. Kralj je besedo predal Š. Hus, ki je predstavila izhodišča Letnega finančnega načrta 

Gimnastične zveze Slovenije za leto 2024. Glavno tveganje ostaja nadaljnje padanje javnih sredstev. 

Ponovno se vrača tekma za svetovni pokal v športni gimnastiki, kar pomembno vpliva na obseg 

poslovanja Gimnastične zveze Slovenije. Na odhodkovni strani največje tveganje predstavlja članski 

program za ritmično gimnastiko, ki je v poslovnem letu 2023 izkazoval porabo, precej višjo od 

načrtovane, zaradi olimpijskega leta 2024 pa je tudi v tem letu pričakovati visoko porabo, višina 

javnih sredstev pa žal ne sledi povečani porabi. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 9 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 13/15: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije se je seznanil z izhodišči Letnega 

finančnega načrta Gimnastične zveze Slovenije za leto 2024. 

 

 

Ad 16 Določitev višine članarine za osnovne organizacije GZS za leto 2024 

 

Mag. D. Kralj je besedo predal Š. Hus. Ta je pojasnila, da smo se v letu 2023 lahko izognili dvigu 

članarine za osnovne organizacije GZS, medtem ko za leto 2024 moramo narediti uskladitev, ki 

odraža spremenjene razmere na trgu zaradi inflacije. 

 

Mag. K. Bedenik je podal predlog, da se namesto članarine poviša strošek registracije.  

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 9 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 13/16: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije potrjuje višino članarine za osnovne 

organizacije GZS, ki v letu 2024 znaša 225,00 EUR. 

 

 

Ad 17 Vrednost točke za opravljanje strokovnega dela na GZS za leto 2024 

 

Člani Izvršnega odbora GZS niso razpravljali o tej točki dnevnega reda.  

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 9 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 13/17: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije vrednost točke za opravljanje 

strokovnega dela na GZS v letu 2024 ovrednoti na 0,80 EUR bruto. 

 

 

Ad 18 Višina sofinanciranja FIG tekmovanj, organiziranih s strani društev GZS 

 

Člani Izvršnega odbora GZS niso razpravljali o tej točki dnevnega reda.  

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 9 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 13/18: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije bo v letu 2024 za sofinanciranje 

mednarodnih tekmovanj, izvedenih pod okriljem GZS in uvrščenih v FIG koledar, namenila 300,00 

EUR za mednarodna tekmovanja v mladinski kategoriji in 500,00 EUR za mednarodna tekmovanja 

v članski kategoriji. 

 

 



 

Ad 19 Določitev višine registracijskih pristojbin za leto 2024 

 

Mag. D. Kralj je besedo predal Š. Hus. Ta je pojasnila, da gre za uskladitev višine registracijskih 

pristojbin, ki odraža spremenjene razmere na trgu zaradi inflacije. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 9 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 13/19: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije potrjuje višino registracijskih pristojbin, 

ki za leto 2024 znašajo 11,00 EUR za registracijo športnika, 6,00 EUR za GIMKO registracijo in 16,00 

EUR za splošno registracijo. 

 

 

Ad 20 Določitev višine licenčnine za leto 2024 

 

Mag. D. Kralj je besedo predal Š. Hus. Ta je pojasnila, da gre za uskladitev višine licenčnin, ki odraža 

spremenjene razmere na trgu zaradi inflacije. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 9 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 13/20: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije potrjuje višino licenčnine, ki za leto 2024 

znaša 45,00 EUR. 

 

 

Ad 21 Bloudkove nagrade 

 

Mag. D. Kralj je besedo predal Š. Hus. Ta je člane Izvršnega odbora GZS seznanila, da je Državni 

zbor RS potrdil novelo Zakona o Bloudkovih priznanjih, ki jo je na predlog Odbora za podeljevanje 

Bloudkovih priznanj pripravila Vlada Republike Slovenije. Novela odpravlja neenakosti iz 

preteklosti, ko so nekateri športniki za vrhunske mednarodne dosežke Bloudkovo nagrado prejeli, 

drugi športniki pa je za enakovredne športne dosežke niso prejeli. 

 

Zakon, ki je veljal do sedaj, je omogočal podelitev največ štirih Bloudkovih nagrad letno. To je ob 

velikem številu vrhunskih rezultatov slovenskih športnikov pomenilo, da je moral odbor izbirati 

med dosežki. Tako se je dogajalo, da tudi nekaterim športnikom z osvojenimi medaljami na 

največjih in najpomembnejših športnih tekmovanjih nagrade niso bile podeljene, nekaj izmed teh 

športnikov pa so tudi športniki, ki so delovali pod okriljem Gimnastične zveze Slovenije. 

 

Š. Hus je članom Izvršnega odbora GZS predlagala sprejetje sklepa, ki pisarni GZS nalaga, da opravi 

pregled morebitnih kandidatov za prejem Bloudkove nagrade za pretekle dosežke in potencialne 

kandidate prijavi na razpis. Seznam morebitnih kandidatov bi bil potrjen na dopisni seji. 

 

Člani Izvršnega odbora GZS so razpravljali o potencialnih kandidatih za prijavo na razpis. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 9 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 13/21: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije se je seznanil z novelo Zakona o 

Bloudkovih priznanjih. Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije sprejema sklep, da se opravi 

pregled preteklih dosežkov, po katerem bi skladno z Zakonom o Bloudkovih priznanjih nekdanji 

vrhunski športniki, ki so nastopali pod okriljem Gimnastične zveze Slovenije, lahko bili upravičeni 

do prejema Bloudkove nagrade ali Bloudkove plakete. 

 



 

 

Ad 22 Potrditev datuma in dnevnega reda 2. redne Skupščine Gimnastične zveze Slovenije 

 

Mag. D. Kralj je besedo predal Š. Hus, ki je članom Izvršnega odbora GZS v potrjevanje predlagala 

termin 2. redne Skupščino Gimnastične zveze Slovenije, ki je načrtovana za torek, 28. novembra 

2023, ob 17. uri, v Kristalni palači (II. nadstropje), Ameriška ulica 8, v Ljubljani. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 9 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 13/22: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije potrjuje datum in dnevni red 2. redne 

Skupščine Gimnastične zveze Slovenije. 

 

 

Ad 23 Poročilo z 52. seje Skupščine Olimpijskega komiteja Slovenije 

 

Mag. D. Kralj je člane Izvršnega odbora GZS seznanil s poročilom z 52. seje Skupščine Olimpijskega 

komiteja Slovenije. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 9 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 13/23: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije se je seznanil s poročilom z 52. seje 

Skupščine Olimpijskega komiteja Slovenije. 

 

 

Ad 24 Izvolitev delegatov za udeležbo na kongresu UEG 

 

Mag. D. Kralj je besedo predal dr. E. Kolar. Povedal je, da bo kongres prvi vikend decembra v Sofiji 

in da bo predstavljena nova strategija Evropske gimnastike. Ker sta on in I. Levak člana organov 

UEG, ne moreta biti tudi delegata GZS, zato se predlaga, da je delegatka izvršna direktorica Š. Hus. 

Dodatno je predlagal, da bi se kongresa udeležil tudi A. Pegan, ker je član EC FIG in je zaradi volitev 

v vse organe FIG v letu 2024, za katere bi bil primeren kandidat A. Pegan, pametno, da je prisoten, 

da ga delegati še bolje spoznajo.  

 

Dodatno so člani Izvršnega odbora GZS razpravljali o zelo poznemu vabilu FIG A. Hribarju za nastop 

na svetovnem prvenstvu v Antwerpnu in morebitnih nadaljnjih korakih za postopanje, saj je bilo 

tekmovanje kvalifikacijsko tekmovanje za uvrstitev na Olimpijske igre, športniku pa se ni omogočila 

enakopravna priprava oz. priprava na tekmovanje v skladu s pravili FIG. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 9 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 13/24: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije izvoli Špelo Hus za delegatko Slovenije 

na kongresu UEG. 

 

 

Ad 25 Informacija o spremembi imena članice 

 

Mag. D. Kralj je besedo predal Š. Hus, ki je člane Izvršnega odbora GZS seznanila z informacijo, da 

je Gimnastično društvo GIA Ptuj spremenilo ime. Pred spremembo se je društvo imenovalo 

Gimnastično društvo Ptuj. 

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 9 ZA, 0 PROTI 



 

 

Sklep št. 13/25: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije se je seznanil s spremembo imena 

članice Gimnastične zveze Slovenije. 

 

 

Ad 13 Pogoji in cenik najema orodja za športno gimnastiko 

 

Mag. D. Kralj je besedo predal Š. Hus, ki je povedala, da je pred sejo prejela sporočilo J. Fišer Kurnik, 

ki so vsebovali določene pomisleke glede predloga. Dodala je, da je sta s predsednikom v želji po 

zagotovitvi optimalnih pogojev za razvoj slovenske gimnastike opravila pogovor in predlagata 

članom Izvršnega odbora GZS spremembo dokumenta cenik najema orodja, da se dokument 

sprejme v obliki, kot je bil posredovan v gradivu, vendar da se naknadno doda določba, da lahko 

izvajalec tekmovanja zaprosi Izvršni odbor GZS za brezplačni najem v primeru, da gre za 

tekmovanje, ki je posebnega pomena za slovensko gimnastiko. Dodatno se spremeni tudi določba, 

da izvajalec krije celoten strošek skrbnika orodja, ne zgolj 50 %, kot je navedeno v prvotnem ceniku. 

 

J. Fišer Kurnik je pojasnila, da je želela, da se društvom tu bolj pomaga, ker je Šalamunov memorial 

ostal kot eno izmed dveh tekmovanj, ki imata FIG licenco. Mag. K. Bedenik je povedal, da bi želel 

vedeti kakšna je bila finančna konstrukcija nabave tega orodja. Člani Izvršnega odbora GZS so 

razpravljali o uporabi ter najemu orodja. Š. Hus je člane Izvršnega odbora GZS seznanila še s 

finančno konstrukcijo nakupa. Neto vrednost orodja je 155.158,05 EUR. Financiranje je bilo 

zagotovljeno s strani treh partnerjev: Fundacije za šport (projekti O javnega razpisa), Olimpijskega 

komiteja Slovenije (namenska dotacija) in Šport Maribor d. o. o. (nosilec projekta OFEM Maribor 

2023). Orodje se amortizira po 12,5-% amortizacijski stopnji, financiranje se pripoznava v istem 

obsegu in je na dolgoročnih pasivnih časovnih razmejitvah.  

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 9 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 13/13: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije potrjuje pogoje in cenik najema orodja 

za športno gimnastiko, ki začnejo veljati z dnem sprejetja sklepa. 

 

 

Ad 7 Kadrovsko področje 

 

Mag. D. Kralj je člane seznanil z vsebino točke dnevnega reda.  

 

Glasovanje o predlaganem sklepu: 9 ZA, 0 PROTI 

 

Sklep št. 13/7: Izvršni odbor Gimnastične zveze Slovenije se je seznanil s prijavo delavca zoper 

izvršno direktorico za domnevno izvajanje mobinga na delovnem mestu nad njim, ki je bila vložena 

26. 6. 2023. Po izvedenem postopku je bil ta dne 18. 8. 2023 zaključen z ugotovitvijo, da izvršna 

direktorica nad delavcem Mitijo Samardžijo ni izvajala mobinga oziroma nasilja, trpinčenja ali druga 

nadlegovanja na delovnem mestu. 

 

 

Ad 26 Razno 

 

Dr. E. Kolar je člane Izvršnega odbora GZS seznanil s prošnjo Dušana Đorđevića, da bi na tekmi za 

svetovni pokal v športni gimnastiki v Kopru opravil meritve športnikov. 

 

 



 

Seja se je zaključila ob 14.55. 

 

Zapisala: 

Š. Hus 

mag. Damjan Kralj 

 

Predsednik 

Gimnastična zveza Slovenije 


